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Protokoll
För styrelsemötet 2018-01-22

§1. Mötets öppnades.

§2. Dagordning godkändes.

§3. Föregående mötesprokoll upplästes och godkändes.

§4. Ekonomisk rapport  29885:- i kassan vid årsskiftet.

§5. Fiberläget är inte där vi önskat det skulle vara.Enligt Zitius har
            Akea som först skulle gräva tagit på sig för mycket jobb och är 
            inte aktuella.De håller på att förhandla med 3 andra grävföretag.
            Relacom, Ta-mark och Telarco. Det blir inte färdigt i Mars som 
            det först var tänkt utan troligen framåt hösten.

§6. Vägverket, djupa spår vid södra bron, delvis löst och kanter 
skurna så vatten lättare rinner av vägen

  §7.    Under övriga frågor allmän diskussion om förskolan och ev.
           nybyggnation?

  §8     Nästa möte när vi vet något nytt om fiberläget.
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